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VPRAŠANJA IN POBUDE, PODANE NA 28. SEJI OBČINSKEGA SVETA, 

Z ODGOVORI STROKOVNIH SLUŽB  

 

Darja Krevzelj 
 

Vprašanje-pobuda 14/18-237:  

(pobuda je bila podana v razpravi pri 9. točki dnevnega reda) 

Gospa Krevzelj je predlagala, da na JKP Log posvetijo več pozornosti oblikovanju in pisanju 

osmrtnic, posebej naj pred objavo oz. namestitvijo osmrtnic na tablo zagotovijo 

lektoriranje objavljenega besedila. 
 

Odgovor direktorice JKP Log: 

Zahvaljujemo se za predlog. Zadevo bomo urejali na predlagani način pred objavo, hkrati 

pa bomo v sodelovanju z zunanjim sodelavcem pripravili novejše oblike osmrtnic. 

 

 

Marjan Rupreht 
 

Vprašanje-pobuda 14/18-238: 

(vprašanje je bilo podano v razpravi pri 9. točki dnevnega reda) 

Ali drži podatek, ki sem ga zasledil v časopisu, da je JKP Ravne na Koroškem v lanskem 

letu »pridelalo« 65.000 evrov dobička? Če podatek drži, me zanima, kam so bila ta 

sredstva razporejena oz. čemu so bila namenjena. 
 

Odgovor direktorice JKP Ravne na Koroškem: 

Na podlagi obravnavanega Poslovnega poročila za leto 2017 je  Nadzorni svet JKP Ravne 

na Koroškem, d.o.o. na 13. seji dne 21. 3. 2018 sprejel sklep številka 93 glede razporeditve 

bilančnega dobička:  
 

»Dobiček poslovnega leta v višini 71.673,65 EUR ostane nerazporejen (preneseni dobiček). 

Nameni se za razvoj podjetja – za namen financiranja delovnih vozil, delovnih strojev in  

delovne opreme.« 

 

 

Metka Apohal 
 

Vprašanje-pobuda 14/18-239: 

(pobuda je bila podana v razpravi pri 15. točki dnevnega reda) 

Gospa Apohal je predlagala, da se preučijo možnosti dodatnega zavarovanja pešcev na 

prehodu čez državno cesto pri Sparu na Ravnah (prehod preko mosta čez Mežo). 
 

Odgovor: 

DRSC smo o tem problemu že večkrat seznanili in predlagali, da pristopijo k ustrezni 

ureditvi prehoda.  Tudi sicer jih ob sestankih in pogovorih ali dopisih na direkcijo na to 

lokacijo posebej opozarjamo. Prava rešitev bi bila po našem mnenju ureditev krožišča, 

vendar je to v pristojnosti direkcije za ceste. 

 

 

 

mag. Zlatko Halilovič 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-240: 

Mag. Zlatko Halilovič je prebral pobude, ki mu jih je posredoval predsednik Avto moto 

društva Ravne na Koroškem: 

http://www.ravne.si/
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»Na AMD Ravne se je oglasil dolgoletni član našega društva in opozoril na cestno prometne 

probleme v Kotljah ter nas prosil za pomoč pri urejanju.  
 

Opozoril je naslednje:  
 

1. Po njegovem mnenju ogledalo na križišču v uvoz v zaselek Kotlje ni ustrezno. To 

ogledalo je bilo po poškodovanju starega zamenjano, zamenjava pa ni bila ustrezna. 

Predlaga, da se obstoječe ogledalo zamenja s podobnim kot je bilo staro. Sedanje 

ogledalo ne zagotavlja zadostne preglednosti križišča in povzroča potencialno nevarnost 

za nezgodo. 
  
Odgovor:  

Ogledalo smo že zamenjali.  
 

2. Križišče v Kotljah na cesti Ravne-Slovenj Gradec ni ustrezno označeno, zato tudi 

tovornjaki zgrešijo smer in nato obračajo višje v naselju. Zato naj se pred uvozom v 

križišče namesti obvestilna tabla z označbo smeri za posamezno smer. Predlaga, da se 

prouči možnost ureditve krožišča s plastičnimi elementi, podobno kot je bilo to urejeno 

v Slovenj Gradcu pri Nami.  
 

Odgovor: 

Po lanskem obisku delegacije Direkcije RS za infrastrukturo smo direkciji posredovali 

pisno pobudo za rekonstrukcijo križišča v Kotljah. V letošnjem maju smo prejeli 

projektno nalogo za krožišče Kotlje in jo tudi potrdili. Na naše vprašanje, kako potekajo 

aktivnosti za ureditev krožišča, smo s strani DRSI prejeli naslednji odgovor: 
 

»Investicijski projekt je že uvrščen v državni proračun pod številko: 
 

2431-18-0062 18-0062 A KRIŽ Ureditev križišča v Kotljah 617.371 70.000 50.000 
 
 

Razpisna dokumentacije je že objavljena na portalu JN. Odpiranje je 2. 10. 2018.  
 

Časovni potek: prejem projektne dokumentacije začetek 2019, recenzija marec 2019, 

parcelacija in odkupi, razpis za izvajalca, RAZPOLOŽLJIVA SREDSTVA in nemoten 

potek aktivnosti, realno gradnja v 2020.« 

  

Glede na prejeti odgovor ne vidimo potrebe po ureditve krožišča s plastičnimi elementi.  
 

3. V samem naselju Kotlje že sedaj primanjkuje parkirišč. Po izgradnji kulturnega doma 

(večnamenske dvorane) bo v času prireditev ta problem še večji. Zato je potrebno 

pravočasno, še pred začetkom delovanja novega objekta, rešiti vprašanje parkiranja. 
 

Odgovor:  

Zgradili smo 11 dodatnih parkirišč.  
 

4. Predlagal je, da se v naselju Kotlje ob vhodu v vsak del zaselka postavijo obvestilne 

table z navedbo hišnih številk v posameznem delu zaselka.  
 

Odgovor:  

Za posamezna naselja smo že izdelali  predlog izvedbe in pridobili predračune, pridobiti 

moramo  še soglasja lastnikov zemljišč. Ob pridobljenih soglasjih in zagotovljenih 

sredstvih v proračunu občine bomo table namestili v prvi polovici leta 2019.    

 

mag. Irena Oder 
 

Vprašanje-pobuda 14/18-241: 

Svet ZKŠTM je na občinske službe naslovil vprašanje, kdaj bomo dobili odlok o spodbujanju 

razvoja turizma. Zakon o spodbujanju razvoja turizma nalaga občinam uskladitev akta, ki 

ga imamo od leta 2005, z zakonom, in sicer do 15. 6. 2018. Dobili smo odgovor, da se 

odlok pripravlja, zanima pa me, do kdaj konkretno bo na naših mizah. 

http://www.ravne.si/
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Odgovor:  
Občina Ravne na Koroškem je na podlagi novega Zakona o spodbujanju razvoja turizma 

– ZRST-1 (Uradni list RS, št. 13/2018), ki je začel veljati 15. marca 2018,  pripravila 

uskladitev odloka z zakonom, predlog imate na mizi.  

 

 

Enriko Plevnik 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-242: 

Na vzhodnem delu Čečovja, v brižini proti vrtcu, je prišlo pred kratkim do večjega poseka 

oz. obrezovanja dreves. Ta poseg je bil nestrokoven, ostale so zlomljene veje … Kdo odloča 

o poseku dreves oz. obrezovanju? Ali imamo za to zaposleno osebo oz. ali se pred posegom 

posvetujete s katero od strokovnih služb, npr. z arboristično službo. Zanima me tudi, komu 

je pripadel ta posekan les. 
 

Odgovor: 

Posek dreves je bil na omenjenem območju otežen zaradi same konfiguracije terena in 

postavljene žičnate ograje, od izvajalca – komunalnega podjetja smo glede na vašo 

pripombo zahtevali odvoz vej oz. čiščenje območja.  

Pri obrezu in poseku dreves se posvetujemo s stroko, z arboristko, in sledimo njenim 

navodilom.  

Omenjeni les je bil po informaciji komunalnega podjetja kot izvajalca poseka neuporaben 

za nadaljnjo obdelavo in odpeljan na mletje.   

 

 

Milan Škafar 
 

Vprašanje-pobuda 14/18-243: 

Konec leta je župan obljubil, da bo letos aprila vse pripravljeno za prenos odvoza odpadkov 

na JKP Ravne na Koroškem. Ravenčani še vedno plačujemo dve komunalni podjetji, 

vključno s poslovodnim osebjem, subvencioniramo odvoz odpadkov Mežičanom in 

Črnjanom. Kdaj bo gospod župan to pripravil? Glede na to, da imamo v JKP Ravne 

usposobljeno ekipo, je skrajni čas, da občinski svet v tem mandatu uredi celovito JKP 

Ravne, ki bo začelo izvajati tudi to storitev in s tem znižalo strošek odvoza odpadkov za 

vse Ravenčane. 

 

Odgovor: 

Možnost opravljanja javne gospodarsko službe zbiranja in odvoza odpadkov v JKP Ravne 

na Koroškem, d.o.o. je vezana na spremembo Odloka o načinu opravljanja gospodarske 

javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Koroški regiji oz. dopolnitvijo 5. in 7. člena 

odloka, ki določata izvajalce javne službe na območju Koroške regije. Predlog za dopolnitev 

akta smo že lani posredovali Kocerodu oz. občinam ustanoviteljicam. Naše aktivnosti so 

potekale v smeri prenosa GJS zbiranja odpadkov na JKP Ravne, vendar doslej rešitve v 

regiji niso bile sprejete. Tako se postopki nadaljujejo, občinski svet pa bo o tem odločal s 

sprejemom regijskega odloka. Rok za odločitev je junij 2019 v skladu z državno uredbo, 

ki na tem področju prinaša več sprememb (npr. oznake posod za smeti ...).  

 

 

       Župan 

        Občine Ravne na Koroškem 

                  dr. Tomaž Rožen  
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